
 
Zápis č.2  

Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 6.3. 2006 

 
Přítomni:   doc. L. Novák, RNDr. M. Fialka, Ing. T. Sysala, Ing. Milan Navrátil,   

 Ing. Pavel Navrátil, Bc. E. Kvasnicová, Ing. H. Vyoralová, M. Borovian,  
 Ing. V. Dolinay, Ing. B. Chramcov (celkem 10 členů AS ) 

Omluveni:  
Hosté:  prof. V. Vašek  

Program: 
1. Slib člena senátu AS FAI 
2. Představení tajemníka AS FAI 
3. Kontrola zápisu  
4. Směrnice pro přijímací řízení do navazujícího magisterského studia 
5. Vyhlášení voleb kandidáta na jmenování děkanem FAI. 
6. Zřízení komisí AS FAI. 
7. Schválení zástupce FAI ve Sněmu Rady vysokých škol. 
8. Různé. 

 
Jednání zahájil a vedl předseda AS FAI Ing. Bronislav Chramcov 
 
ad 1)   Slib člena senátu AS FAI 

Vzhledem k tomu, že Ing. Bronislav Chramcov nebyl na prvním zasedání AS FAI přítomen a 
nesložil tedy slib člena, přednesl text slibu člena AS FAI a potvrdil jej svým podpisem, čímž se 
ujal své funkce. 
 

ad 2) Představení tajemníka  AS FAI 

Ing. Bronislav Chramcov představil členům senátu tajemnici AS FAI paní Moniku Krištofovou, DiS. 
Tajemnici senátu představil všechny členy AS FAI. 

ad 3) Kontrola zápisu  

Bez připomínek. 
Byla zdůrazněna informace pro členy senátu z řad studentů a doktorandů týkající se zápisů ze 
zasedání senátu. Zápisy budou k dispozici těmto členům na sekretariátu ÚAI, č. dveří 510, u 
tajemnice senátu. Ostatním členům senátu budou zápisy doručovány poštou jako doposud.  
Předseda senátu poděkoval Ing. Sysalovi za vytvoření zápisu z ustavujícího zasedání AS FAI. 
 
ad 4) Směrnice pro přijímací řízení do navazujícího magisterského studia 

Do směrnice pro přijímací řízení do navazujícího magisterského studia byly zapracovány změny, 
na kterých se dohodli členové senátu na zasedání dne 27.2.2006.   

RNDr. Fialka navrhl, aby byla do směrnice ještě upřesněna formulace výroku týkající se sylabů 
absolvovaných předmětů a to z hlediska termínu absolvované zkoušky. Vznikla diskuze. Tato 
změna nebyla po diskuzi do směrnice zahrnuta. 
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Návrh usnesení AS FAI  01/1  
AS FAI schvaluje „Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok  
2006/2007 pro navazující magisterské studijní programy“. 
Hlasování 
Pro:  9 
Proti:   0  
Zdržel se: 1 

Usnesení AS FAI  01/1 
AS FAI přijal „Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok  
2006/2007 pro navazující magisterské studijní programy“. 

 

ad 5) Vyhlášení voleb kandidáta na jmenování děkanem FAI. 

Ing. Chramcov po konzultaci s Ing. Sysalou navrhl termín konání voleb kandidáta na jmenování 
děkanem FAI 27.3.2006, ve 13.30 hod. Členové AS FAI považují tento termín za vhodný. 

Návrh usnesení AS FAI  01/2 
Akademický senát Fakulty aplikované informatiky Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně podle čl. 1 
odst. 3 Volebního řádu pro volbu kandidáta na jmenování děkanem vyhlašuje volbu kandidáta 
na jmenování děkanem Fakulty aplikované informatiky. Volba se uskuteční na řádném zasedání 
AS FAI dne 27. 3. 2006. 
Hlasování 
Pro:  10 
Proti:     0 
Zdržel se:    0 

Usnesení AS FAI 01/2 
Akademický senát Fakulty aplikované informatiky Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně podle čl. 
1 odst. 3 Volebního řádu pro volbu kandidáta na jmenování děkanem vyhlašuje volbu 
kandidáta na jmenování děkanem Fakulty aplikované informatiky.Volba se uskuteční na 
řádném zasedání AS FAI dne 27. 3. 2006. 

Ing. Chramcov vyjádřil žádost doc. Křesálka přehodnotit jeho ponechání ve funkci předsedy volební 
komise, z důvodu nevyřčených pochybností zmanipulování voleb do AS FAI. Doc. Novák 
podotkl, že každý měl právo se k volbám oficiálně vyjádřit, což nikdo neučinil. Navrhl ponechat 
doc. Křesálka ve funkci předsedy volební komise. Ostatní členové AS FAI souhlasili. 

Návrh usnesení AS FAI  01/3 
AS FAI jmenuje volební komisi pro volby děkana FAI ve složení: 
předseda: doc. RNDr. Vojtěch Křesálek, CSc. (ÚEM) 
členové: Ing. Jiří Vojtěšek (ÚŘP) 

Ing. Jan Dolinay (ÚAŘT) 
David Malaník (3/IT) 
Michal Procházka (3/IT) 

Hlasování 
Pro:  10 
Proti:     0  
Zdržel se:   0 

Usnesení AS FAI  01/3 
AS FAI schválil volební komisi pro volby děkana FAI ve složení: 
předseda: doc. RNDr. Vojtěch Křesálek, CSc. (ÚEM) 
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členové: Ing. Jiří Vojtěšek (ÚŘP) 
Ing. Jan Dolinay (ÚAŘT) 
David Malaník (3/IT) 
Michal Procházka (3/IT) 

• Ing. Chramcov předložil členům AS FAI návrhový lístek kandidáta pro volbu na jmenování 
děkanem FAI. Žádný ze členů neměl k hlasovacímu lístku připomínku. 

• AS FAI svolává na čtvrtek 23. 3. 2006 ve 14:00 hodin do posluchárny A107 v budově U5 
shromáždění akademické obce FAI, na kterém všichni kandidáti, uvedení na kandidátní 
listině, seznámí shromáždění se svým volebním programem a zodpoví dotazy přítomných 
členů akademické obce FAI. 

• Doc. Novák navrhl vytvořit nějaké opatření pro nezpochybnitelnost voleb. Vznikla diskuse. 
Členové senátu se dohodli na odevzdání originálu a kopie návrhových lístků. Převzetí 
originálu návrhového lístku ztvrdí svým podpisem doc. Křesálek na jeho kopii. Toto opatření 
je zapsáno v „Organizačních pokynech pro přípravu a průběh volby kandidáta na 
jmenování děkanem FAI“, které jsou přílohou zápisu. 

• Ing. Sysala vznesl připomínku, aby bylo děkanské volno na dobu konání Shromáždění 
akademické obce dne 23.3.2006 vyhlášeno co nejdříve. 

• Ing. Sysala dále připomněl, že děkan musí vyhovět lustračnímu zákonu 451/1991 Sb., který se 
vztahuje i na veřejné vysoké školy. 

 
ad 6)     Zřízení komisí AS FAI. 

O členství v ekonomické komisi mají zájem doc. Novák, Dr. Sysala, Ing. Vyoralová, E. Kvasnicová a M. 
Borovian. K členství v legislativní komisi se hlásí RNDr. Fialka, Dr. Navrátil P., Ing. Navrátil M., Ing. 
Dolinay V. 
Vznikla diskuze, zda vytvořit další komisi. Doc. Novák  navrhl, že další komise může být zřízena, 
pokud bude mít náplň práce. Ostatní členové souhlasili. 
Dr. Sysala připomněl smysl komisí a podotkl, že členství v komisích se může křížit a že komise 
jsou otevřeny i ostatním členům AS FAI. 

Návrh usnesení AS FAI  01/4 
AS FAI zřizuje 2 stálé komise Akademického senátu v tomto složení: 

Ekonomická komise:  doc. RNDr. Ludvík Novák, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D.,  
    Ing. Hana Vyoralová, Bc. E. Kvasnicová, M. Borovian 
Legislativní komise:   RNDr. Miloslav Fialka, CSc., Ing. Pavel Navrátil, Ph.D.,  
    Ing. Viliam Dolinay, Ing, Milan Navrátil 
Hlasování 
Pro:  10 
Proti:     0  
Zdržel se:   0 

Usnesení AS FAI  01/4 
AS FAI zřídil 2 stálé komise Akademického senátu v tomto složení: 

Ekonomická komise: doc. RNDr. Ludvík Novák, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D.,  
    Ing. Hana Vyoralová, Bc. E. Kvasnicová, M. Borovian 
Legislativní komise:   RNDr. Miloslav Fialka, CSc., Ing. Pavel Navrátil, Ph.D.,  
    Ing. Viliam Dolinay, Ing, Milan Navrátil 
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ad 7)    Schválení zástupce FAI ve Sněmu Rady vysokých škol. 
 
Ing. Chramcov po konzultaci s předsedkyní AS UTB Ing. Macháčkovou navrhuje prof. Ing. Jaroslava 
Balátě, DrSc. zástupcem FAI ve Sněmu Rady vysokých škol. Žádný z členů AS FAI nemá jiný 
návrh.  

Ing. Sysala podal vysvětlení o tom, co Rada vysokých škol je. 
 
Návrh usnesení AS FAI  01/5 
AS FAI schvaluje prof. Ing. Jaroslava Balátě, DrSc. zástupcem FAI ve Sněmu Rady vysokých škol. 
Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0  
Zdržel se: 2                              
Usnesení AS FAI  1/5 
AS FAI schválil prof. Ing. Jaroslava Balátě, DrSc. zástupcem FAI ve Sněmu Rady vysokých 
škol. 

 

ad 8) Různé 

• AS FAI se dohodl na změně termínů příštích zasedání AS FAI na pondělí ve 13.30 hod. 

• Je nutné zadat čísla účtů členů senátu z řad studentů a doktorandů do informačního 
systému STAG. 

• Ze strany členů senátu z řad studentů byl vznesen dotaz k problematice rozvrhu. Chtěli 
by si sami tvořit rozvrh. Členové senátu o této problematice diskutovali. Shodli se na 
tom, že je třeba zajistit dostatek podkladů pro posouzení všech pro a proti. Bc. Kvasnicová 
vytvoří anketu, zajistí její distribuci mezi studenty a vyhodnotí ji. Zajistí konzultaci 
s rozvrháři. Tento problém bude jedním z bodů programu příštího zasedání AS FAI. 

• AS FAI se zúčastní Shromáždění akademické obce dne 23.3.2006 ve 14:00 hodin v 
posluchárně A107 

 

Příští řádné zasedání AS FAI se uskuteční v pondělí 27. března 2006 ve 13.30 hod. v místnosti 
A 203 v budově U5 na Jižních Svazích a bude spojeno s volbou kandidáta na jmenování 
děkanem FAI.  

 

Ve Zlíně dne 8.3.2006 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Chramcov 
 
 
 
 
 
 
         Ing. Bronislav Chramcov 
                předseda AS FAI 


